
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: 2008.  március  14-én  Balmazújváros  Város  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében 
Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendkívüli nyílt ülésén.

Jelen  vannak:  Dr.  Tiba  István  polgármester,  Blaskó  Sándor,  Bodó  László,  Csonka-Kis  Pál, 
Ferenczi Mária, Gál István, Iszák László, Kati István,  Koroknai Imre, Postáné Kecskés Ilona, 
Szarvas Endre,  Varga Jánosné, képviselők

Polgármesteri Hivatal részéről: Szilágyi Jánosné dr. jegyző, Dr. Veres Margit aljegyző, Pál Judit, 
Emődi Sándor,  osztályvezetők

Dr.  Tiba  István  polgármester:  Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város 
Önkormányzata  Képviselő-testületének  2008.  március  14-i  rendkívüli  ülésén.  Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület határozatképes. A meghívóban szereplő napirendről szavazzunk. Aki 
egyetért a kiküldött napirenddel, kérem szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a 
napirendet. 

1. napirend:   Előterjesztés a 2008. évi költségvetési rendelet módosítása tárgyában
     Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van-e valakinek? 

Gál István: Előttünk van egy önkormányzati költségvetési rendelet módosításának tervezete és 
ebben arról van szó, hogy a polgármester, amennyiben pályázati kiírás van, a képviselő-testület 
tárgyalásán  kívül,  tehát  önállóan,  saját  döntése  keretében  is  nyújthat  be  pályázatot.  Ha  jól 
értelmezem, ez azt jelenti, ha van egy 5 mFt-os önrész, a képviselő-testület megkérdezése, ill. a 
pályázat  napirendre  tűzése  nélkül  dönthet  pályázat  benyújtásáról.  Jól  értelmezem-e  azt,  hogy 
amennyiben  van  pl.  egy  20%  önrésszel  kiírt  pályázat,  akkor  egy  25  mFt-os  beruházásról, 
fejlesztésről  a  polgármester  a  képviselő-testület  megkérdezése  nélkül  dönthet,  hiszen  ennek 
önrésze 5 mFt?

Dr. Tiba István polgármester: Igen, képviselő úr, jól értelmezte az előterjesztésben foglaltakat. 
Nagyon  sok  pályázati  lehetőség  van,  abban  már  kialakult  egy  testületi  egyetértés,  hogy 
nyilvánvalóan csak azokon a pályázatokon érdemes részt venni, amelyeken minimálisan 50%-os 
pályázati  forrás  elnyerésére  van  lehetőségünk.  Ezek a  nagyobb horderejű pályázatok,  viszont 
nagyon sok 70-80-90% támogatottságú pályázat van, amelyeknek a beadását nagyon sok esetben 
nehézkessé  teszi,  hogy  képviselő-testületi  ülést  kell  összehívni.  Hiszen  az  elmúlt  időszak 
bizonyítja, hogy rendkívüli testületi ülésen 10-12 képviselőn kívül  a többiek nem vesznek részt. 
Nyílván  nem  ez  az  egyetlen  legfontosabb  feladatuk,  de  ezáltal  a  pályázat  beadásának  a 
lehetőségét veszélyeztetik. Ez az előterjesztés ennek az orvoslására készült volna. Illetve a másik 



része, amit Ön nem kérdezett meg, az pedig azért, mert rögtön a második napirendi pontunk egy 
múltkor elfogadott pályázat önrészének módosítása, amit lefelé kell csökkentenünk. Nem azért, 
mert nem megfelelő módon készítették elő a pályázatot, hanem a pályázat készítői módosítottak 
még a szolgáltatott  számszaki  adatokon és nyilvánvalóan nagyon fontos kritérium az,  hogy a 
pályázat elbírálója a testületi döntésben azt lássa viszont, ami a pályázatban szerepel. Másrészt 
szerepel  az  előterjesztésben,  hogy  amennyiben  a  testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  a 
képviselő-testületet tájékoztatnia kell ezen döntéséről a következő testületi ülésen. A Képviselő-
testület természetesen dönthet úgy, hogy nem ért egyet a pályázat benyújtásával és ezután ezt a 
pályázatot  a  Képviselőt-testület  visszavonhatja,  ha  úgy  látja,  hogy  nem  szolgálja  a  város 
fejlődésének az érdekét. További kérdésre jelzést nem látok. Vélemény, hozzászólás van-e?
 
Gál  István: Kérem  a  Képviselő-testületet,  fontoljuk  meg  ennek  a  rendelet-tervezetnek  a 
megszavazását,  hiszen  azt  gondolom,  hogy  döntés  után  vitatkozni  arról,  hogy  ez  a  döntés 
megfelelő volt-e, vagy sem, az kevésbé hatékony. Nem táplálok hiú reményeket a tekintetben, 
hogy meg lesz-e szavazva ez az előterjesztés, ill. rendelet módosítás, vagy nem. De amennyiben 
meg lesz szavazva, kérném a Képviselő-testületet,  az előterjesztés határozati javaslatának és a 
rendelet-tervezet módosításának szövegét egészítse ki úgy, hogy amennyiben a polgármester az 
átruházott  hatáskörben vállalt  kötelezettséget pályázatok önereje biztosítása érdekében, arról a 
Képviselő-testületet soron következő ülésen önálló napirend keretében tájékoztassa. Ez lenne a 
kiegészítésem. Még egyszer azt gondolom, hogy a nyilvánosság, valamint a döntések időbelisége 
miatt  célszerű,  ha  több milliós,  esetenként  egy  50%-os  pályázati  támogatást  veszünk  alapul, 
akkor is egy 10 mFt-os beruházás valósítható meg. Ennek a döntési jogkörnek képviselő-testületi 
hatáskörben kellene maradnia.

Ferenczi Mária: Amennyiben a Képviselő-testület ezt az előterjesztést megszavazza, akkor azt 
is  kimondja,  hogy  ránk  semmi  szükség  nincs.  Az  intézményvezetők  felelnek  a  saját 
intézményeikért,  a Képviselő-testületnek tulajdonképpen újabban csak annyi hatásköre maradt, 
hogy a néhány tervezett beruházáshoz az önrészt megszavazza. Nem maradt feladatunk. Abban 
igaza van polgármester  úrnak,  hogy a Képviselő-testület  nem teljes létszámmal  vesz részt  az 
üléseken, de nem 10-12 fővel. A Fideszes képviselő-testületi tagok szinte minden esetben jelen 
vannak.  Én  mindig  itt  vagyok,  a  képviselő-társam  még  nem  hiányzott  soha,  tehát  többen 
vagyunk. Túl nagy szükség nincs ránk, mert itt soha nem hangzik el semmilyen vélemény. Úgy 
érzem,  ki  vagyunk  rekesztve  a  képviselői  munkából,  amennyiben  a  Képviselő-testület  ezt  az 
előterjesztést megszavazza. 

Koroknai  Imre: Mindenki  elmondhatja  a  véleményét,  Ön  is.  Azt  gondolom,  hogy  minden 
képviselőre  teljes  mértékben  szükség  van,  bár  az  önkormányzati  törvénynek  a  módosítás-
tervezetében jelentős szerepet kapott az, hogy valóban nincs szükség ekkora testületekre. Épp a 
napokban lett kinyilvánítva, hogy talán a következő önkormányzati választások után már sokkal 
kisebb létszámú képviselő-testület fog dönteni a 10.000 főnél nagyobb lélekszámú városokban is. 
Nem azt kell hangsúlyozni, hogy ki van itt és ki nincs, hiszen nem minden képviselő tud eljönni 
kiváltképp a rendkívüli ülésekre, mert nagyon rövid idő áll rendelkezésre. Gál képviselő úr úgy 
gondolja, hogy ezt a határozati javaslatot ilyen formában nem tudja elképzelni. Nem arról van 
szó, hogy nincs szükség a képviselők munkájára.

Dr. Tiba István polgármester: A képviselő úr által a határozati javaslatban tett kiegészítéssel 
magam is egyetértek. Fel sem merült bennem másként, amennyiben valamilyen oknál fogva a 
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polgármesternek  arról  kell  döntenie,  hogy  pályázatot  nyújt  be  a  képviselő-testületi  döntést 
megelőzve, pályázati lehetőséget biztosít, akkor természetesen önálló előterjesztés formájában a 
következő képviselő-testületi ülésen tájékoztatja a testületet. Pontosan azért, hogy amennyiben a 
testület úgy dönt, hogy nem tartja szükségesnek ezen pályázatnak a fennmaradását, ill. a pályázati 
forrásért az önkormányzatnak az indulását, akkor egy módosított határozattal magától értetődő 
módon vissza fogja vonni. A képviselő asszony reagálására annyit  szeretnék válaszolni,  hogy 
érdemes  összeszámolni,  hány  pályázati  lehetőségen  indult  az  önkormányzat  és  még  hány 
pályázati  lehetőségen  fog  részt  venni.  A néhánytól  ez  sokszorosan  több,  ennek mindannyian 
örülhetünk.  Az  Ön  számára  lehet  furcsa,  hogy  vannak  képviselők,  akik  nem  fejtik  ki  a 
véleményüket.  Lehet ennek az az oka, hogy az előterjesztéssel,  a pályázaton való részvétellel 
egyetértenek, a város fejlődésének az érdekében úgy gondolják, hogy ezeken az előterjesztéseken 
változtatni nem kell. Az megint visszásan hangzott Öntől, hogy úgy tűnt, mintha bármikor is nem 
adtam volna lehetőséget arra, hogy elmondhassa a hozzászólását. Ha visszagondolunk az elmúlt 
testületi  ülésre, amikor azt kértem a költségvetés tárgyalása során, hogy nem igazán látom az 
önök részéről a költségvetéshez kapcsolódó ötleteket, javaslatokat, akkor azt tette szóvá, hogy az 
önök  javaslatát  nem  fogom  elfogadni.  Meg  sem  próbálták,  hogy  javaslatot  tegyenek  a 
költségvetéshez. Tökéletesen igaza van, magam is azt mondtam, hogy a képviselő-testület tagjai 
közül  12-en  13-an  vesznek  részt.  Ön  mindig  is  itt  volt,  mint  ahogy  a  Fideszes  képviselők 
többsége  is  részt  vett.  Mindannyian  tudjuk,  hogy  a  képviselői  munka  nem  egy  főállású 
foglalkozás. Sok esetben önhibájukon kívül nem tudnak részt venni a képviselők az ülésen. A 
magam részéről nincs problémám azzal, hogy akár két naponta ülésezzünk a város érdekében, 
csak valamilyen módon meg kell próbálni tiszteletben tartani, hogy ez egy választott tisztség és e 
választott  tisztség  mellett  saját  hivatását,  szakmáját  gyakorolnia  kell.  Ebben  szeretett  volna 
könnyebbséget biztosítani ez az előterjesztés. Természetesen mindenkinek jogában van ezt nem 
támogatni,  amennyiben  a  képviselő-testület  nem támogatja,  marad  ez  a  gyakorlat,  csak  nem 
tartom azt helyesnek, hogy utána azt a látszatot próbálják egyes képviselők kelteni, hogy nem 
átgondolt és tervszerű munka folyik a városban, mert ilyen gyakran ülésezik a testület. Egyetlen 
pályázati lehetőségről sem szeretném, ha lemaradna a város, azért mert éppen a képviselők más 
elfoglaltsága miatt nem tudunk egy határozatképes testületi ülést összehívni.

Ferenczi Mária: A képviselő-testület minden tagja tisztában volt azzal, hogy  ez a feladat nem 
azzal jár, hogy egy hónapban egyszer összeülünk egy órára, hanem azzal jár, hogy ezt a várost 
ezek az emberek irányítják. Ha szükséges, akkor naponta, hetente többször, vagy ha a helyzet úgy 
adódik, akkor havonta egyszer kell összeülni. Mindenkinek szíve joga, hogy eljön, vagy otthon 
marad. Sok pályázatot adtunk be, hogy mennyit nyerünk, ez a jövő titka. Biztosan sok pályázatot 
fogunk ezután is beadni, pontosan ezért a képviselő-testületi tagoknak joga és kötelessége, hogy 
megvitassa, mielőtt beadja a pályázatot. Kötelessége, hogy eljöjjön az ülésre és kötelessége, hogy 
véleményt nyilvánítson. Ha a polgármester úr adja be a pályázatokat, akkor a képviselő-testület 
tagjaira egy évben egyszer van szükség, amikor a költségvetést elfogadja. Akkor ne fizessenek 
nekünk tiszteletdíjat, felesleges ezt a nagy kiadást ránk fordítani, ha egyszer itt ülünk, vagy el 
sem  jövünk.  Polgármester  úr  tudja  a  dolgát,  a  Hivatal  remekül  tudja  a  dolgát,  olyan 
előterjesztéseket készít, amihez ritkán kell hozzászólni, akkor valóban nincs ránk szükség.

Dr. Tiba István polgármester: Ez megint egy furcsa helyzet,  mert azoknak a képviselőknek 
mondja el, akik itt vannak. Ez a hozzászólása azoknak a képviselőknek szólt, akik nincsenek itt. 
Szó nincs arról, hogy bárkit korlátozni szeretnék a képviselői munkájában, nem szeretném, ha a 
pályázati  lehetőségeink  amiatt  hiúsulnának  meg,  mert  a  képviselőknek  egy  része  nem tartja 
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fontosnak a testületi üléseken való részvételt. A pályázatok döntő többsége nem arról szól, hogy 
5 mFt-ig terjedő önrészt igényelne, hanem ettől komolyabb önrészt igényel. Az előterjesztés első 
részében szereplő lehetőséggel,  nevezetesen azzal,  hogy a polgármester adjon be pályázatot a 
testület megkérdezése nélkül, egyszer sem szükséges élni.  Az előterjesztés második részével - 
tekintettel  arra,  hogy nagyon szigorúan ellenőrzik  a testületi  határozatoknak és a  pályázatban 
szereplő  összegek  egyezőségét  -  élnie  kell  a  polgármesternek  a  város  érdekében.  A magam 
részéről el tudom azt is fogadni, hogy abban az esetben dönthessen  a polgármester 5 mFt-ig 
pályázati önerő biztosításáról, ha a képviselő-testület határozatképessége nem biztosított.

Postáné  Kecskés  Ilona: A  pályázati  lehetőségeket  a  jövőben  is  ki  kell  használnunk,  mint 
ahogyan eddig is kihasználtuk. Abból a városnak semmi hátránya nem származhat, ha egyre több 
pályázatot  adunk  be.  Ez  az  előterjesztés  úgy jó,  ahogy  van,  a  határozati  javaslatot  úgy kell 
megszavazni,  ahogy van és  ez  az  5  mFt,  ha  véletlenül  mégsem olyan  pályázat  lesz  beadva, 
aminek ennyi az önereje és a testület a későbbiekben úgy dönt, hogy nem kíván ezen részt venni, 
még mindig dönthet úgy, hogy visszavonja.

Dr. Tiba István polgármester: A rendelet-tervezetet annyiban módosítanám, hogy a döntésről 
következő ülésen önálló előterjesztés formájában tájékoztatni kell a képviselő-testületet.

Gál István: Az lenne a kérésem, hogy az általam tett módosításról külön szavazzunk, hiszen én 
az  előterjesztéssel  nem értek  egyet.  Amennyiben  elfogadásra  kerül  az  előterjesztett  rendelet 
módosítás,  abban az esetben kérem ezt a módosítást,  hiszen ilyen formában nem tudok állást 
foglalni. Köszönettel veszem, hogy polgármester úr beépítette az előterjesztésbe az általam tett 
kiegészítést,  de  ez  csak  arra  az  esetre  vonatkozik,  amennyiben  a  képviselő-testület  ezt  a 
rendeletet elfogadja. Szeretném szavazatommal kifejezni azt, hogy ezzel az előterjesztéssel nem 
értek egyet.

Dr. Tiba István polgármester: Természetesen önnek jogában áll egyet nem értését szavazatával 
kifejezni. Ettől függetlenül az Ön által  javasolt dolgot a 2. §-ba beveszem, akkor mint önálló 
javaslatot,  tekintettel arra, hogy így tartom helyesnek a képviselő-testület tájékoztatását.  Ebből 
adódóan  külön  nem  fogom  megszavaztatni  az  Ön  javaslatát,  de  azzal  az  igénnyel  amit 
megfogalmazott,  maximálisan  egyetértve,  ezt  saját  módosításként  a  2.  §.  b.)  bekezdésében 
kiegészítésként szavazásra fogom feltenni. Ennek alapján a rendelet-tervezetről szavazzunk. Ki 
ért egyet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 2 tartózkodás 
mellett elfogadta a 2008. évi költségvetésről szóló 6/2008. (II. 29.) B.újv. Ör. számú rendelet  

módosítását  és megalkotta a 7/2008. (III. 15.) sz. rendeletet. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének
 7/2008. (III. 15.) számú rendelete

 az önkormányzat 2008. évi költségvetéséről szóló 6/2008. (II. 29.) B.újv. Ör. számú rendelet 
módosítása tárgyában.
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Az önkormányzat Képviselő-testülete a módosított 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdése 
alapján  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  6/2008.  (II.  29.)  B.újv.  Ör.  számú  rendelete 
(továbbiakban R) az alábbiak szerint módosul.

1. §

A R. 17. § (3) bekezdése az alábbi c.) és d.) ponttal egészül ki.

    c.) A polgármester pályázatok benyújtása érdekében
    -    működési kiadások között elszámolt pályázati önerő esetén pályázatonként 5.000eFt
         erejéig a 2008. évi költségvetés zárolt előirányzatai terhére, 
    -    felhalmozási kiadások között elszámolt pályázati önerő esetén pályázatonként
         5.000eFt erejéig a felhalmozási célú hitelkeret előirányzat terhére vállalhat 
         kötelezettséget.

   d.) A Képviselő-testület által elfogadott pályázat benyújtásáról szóló határozat esetén 
         amennyiben a pályázat számadatainak módosítására van szükség, úgy a polgármester
         jogosult az elfogadott határozatban szereplő összeghez (teljes beruházási költség,
         támogatási összeg, önerő összege) képest csökkentett összegben, illetve önerő esetén
         1.000eFt-ig növelt összegben, ennek következményeként a teljes beruházási költség és
         támogatási összeg változtatásával pályázatot benyújtani.

2. §

A R 17. § (5) bekezdése (5) a.) pontra módosul, valamint kiegészül a b.) ponttal.

b.) A 17. § (3) bekezdés c.) és d.) pontja alapján hozott döntésről a polgármester a Képviselő-
testületet  a soron következő ülésen önálló előterjesztésben tájékoztatja és határozati  javaslatot 
terjeszt a Képviselő-testület elé a pályázat beadásának és az önerő biztosításának jóváhagyására, 
vagy  elvetésére  vonatkozóan.  A  Képviselő-testület  elvető  határozata  esetén  a  polgármester 
köteles a beadott pályázatot visszavonni, az elnyert pályázat összegéről lemondani.

3. §

E rendelet 2008. március 17-én lép hatályba

Balmazújváros, 2008. március 14.

            Dr. Tiba István                                                                     Szilágyi Jánosné dr.
             polgármester                                                                                jegyző
                                                                                                                   

2. napirend:    Előterjesztés a helyi autóbusz közösségi közlekedés fejlesztése tárgyú 
                           pályázat benyújtása tárgyában.
                          Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester
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Dr.  Tiba  István  polgármester: A  képviselő-testület  ezt  az  előterjesztést  már  tárgyalta,  de 
módosítani  kellett  az  összegeket,  a  tervező  által  leadottakhoz  képest.  Mivel  egyeznie  kell  a 
számoknak  és  az   önkormányzat  döntésének,  amit  csatolunk  a  pályázathoz,  ezért  egy  már 
elfogadott  képviselő-testületi  döntésünket  módosítjuk,  olyan  formában,  hogy  csökken  az 
önrészünk. Most kevesebb az  önerő 10%-os mértéke,  mint amit az elmúlt  képviselő-testületi 
ülésen  elfogadtunk,  hiszen  akkor  4.379.  eFt-ról  volt  szó,  most  pedig  4.230.  eFt.  az  önrész. 
Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e? Ki az aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal  meghozta az alábbi 
határozatot:

98/2008. (III. 14.) sz. határozat:

Balmazújváros Város a helyi autóbusz közösségi közlekedés fejlesztése tárgyú 
pályázat benyújtása tárgyában.

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testület a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv. 80. § (1) bek. alapján Balmazújváros Város „közösségi közlekedés infrastrukturális 
fejlesztése”  feltételeinek,  a  helyi  autóbusz  közlekedés  szolgáltatási  színvonalának  javításához 
kiírt  pályázat  alapján  a  91/2008.  (II.  28.)  sz.  határozatát,  a  beruházás  teljes  összegére,  a 
támogatási igényre és az önerő 10%-os mértékére vonatkozóan  az alábbiakban módosítja

A beruházás teljes összege                                                42.298.360,- Ft (42.298. eFt)
Az igényelt támogatás 90 %-os mértéke                         38.068.524,- Ft (38.068. eFt)   
Az önerő 10 %-os mértéke                                                 4.229.836,- Ft (  4.230. eFt)

A határozat további pontjai és feltételei változatlanok.
Felhatalmazza a Képviselő testület Dr. Tiba István polgármestert és Szilágyi Jánosné dr. jegyzőt, 
hogy a pályázati kiírás alapján szükséges dokumentumokat és nyilatkozatokat írják alá. Felkéri 
továbbá  a  polgármesteri  hivatal  jegyzőjét,  hogy  a  pályázat  benyújtásával  kapcsolatos 
intézkedéseket tegye meg.

Határidő: 2008. március 10. és folyamatos
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

Szilágyi Jánosné dr. jegyző

3. napirend:   Előterjesztés az illegális hulladéklerakók felszámolása elnevezésű 
                         pályázat tárgyában
                         Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény, hozzászólás 
van-e? Nem látok jelzést. Ki ért egyet a határozati javaslat 1. pontjával?
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Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal  meghozta az alábbi 
határozatot:

99/2008. (III. 14.) sz. határozat:

Az illegális hulladéklerakók felszámolása elnevezésű pályázat tárgyában

1.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 80. § (1) bekezdése által 
meghatározott  jogkörében  eljárva  úgy  határoz,  hogy  a  Környezetvédelmi  és  Vízügyi 
Minisztérium  által  meghirdetett  illegális  hulladéklerakók  felszámolásának  feladataira 
meghirdetett  pályázati  felhívásra  pályázatot  kíván  benyújtani  –  a  Balmazújvárosi 
Környezetvédelmi  Csoporttal  (4060  Balmazújváros,  Kossuth  tér  19/2.)  együttműködve  - 
6.000.000,-Ft összegű teljes beruházási költségre vonatkozóan, amely összegből 5.000.000,-Ft az 
igényelt  támogatás  és  1.000.000,-Ft  a  szükséges  önerő  összege.  Az  1.000.000,-Ft  összegű 
önerőből 250.000,-Ft a pénzbeli forrás összege, amelyet Balmazújváros Város Önkormányzata 
biztosít,  és  750.000,-Ft  a  természetbeni  hozzájárulás  összege,  amelyet  a  Balmazújvárosi 
Környezetvédelmi Csoport biztosít. 

Dr. Tiba István polgármester: A 2. pontban a megvalósításhoz szükséges pénzbeli önerőről, 250 
eFt-ról döntünk. Ki ért egyet?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal  meghozta az alábbi 
határozatot:

100/2008. (III. 14.) sz. határozat:

Az illegális hulladéklerakók felszámolása elnevezésű pályázat tárgyában

2.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 80. § (1) bekezdése által 
meghatározott jogkörében eljárva úgy határoz, hogy az 1. pont szerinti pályázat megvalósításához 
szükséges  pénzbeli  önerő  összegét,  összesen  250.000,-Ft  összeget  biztosítja  a  2008.  évi 
költségvetés felalmozási célú hitelkeret terhére.

Dr. Tiba István polgármester: Ki ért egyet a határozati javaslat 3. és 4. pontjával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal  meghozta az alábbi 
határozatot:

101/2008. (III. 14.) sz. határozat:

Az illegális hulladéklerakók felszámolása elnevezésű pályázat tárgyában
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3.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 80. § (1) bekezdése által 
meghatározott  jogkörében  eljárva  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a  2.  pont  szerinti  önerő  összegét 
Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2008.  évi  költségvetésébe  kiadási  előirányzatként 
betervezni szíveskedjen.

Határidő: 2008. június 30.
Felelős: jegyző

4.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 80. § (1) bekezdése által 
meghatározott  jogkörében eljárva  felkéri  a  polgármestert,  hogy az 1.  pont  szerinti  pályázatot 
elkészíteni,  határidőben  benyújtani,  a  Balmazújvárosi  Környezetvédelmi  Csoporttal  az 
együttműködési  nyilatkozatot  aláírni  és  az  egyéb  szükséges  intézkedéseket  megtenni 
szíveskedjen.

Határidő: 2008. március 17.
Felelős: polgármester

Dr. Tiba István polgármester: A testületi ülés véget ért. Köszönöm a képviselők megjelenését 
és munkáját.
 

K.m.f

Dr. Tiba István  Szilágyi Jánosné dr.
polgármester jegyző

Kovács Zsuzsanna
jegyzőkönyvvezető
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